
Bestyrelsesmøde    11-10-2019 

Tilstede: Jørgen Lyak, Bo Skat Andersen, Susanne Jørgensen, Uffe Jensen 
Fraværende: Mads Andersson. 

DAB samarbejdssamtale blev fremlagt. Det er kun formanden Jørgen Lyak der må kontakte Jens 
med beboerproblemer. 

Formanden var på markvandring med ejendomsmester Jens. Træer foran trapperne bliver fjernet. 
Der efterspørges forslag til placering af nye træer. Der er også overvejelser omkring det fremtidige 
landskab omkring vort byggeri. Formanden følger op. 

Vejbump bliver lavet i asfalt, da de skruede vejbump kan bliver revet op af fejemaskinen. 
Formanden sørger for at indhente diverse tilladelser. 

Sagen omkring den ”Den sorte bil”. Den har nu stået urørt i min. 3 måneder. Men vi kan ikke 
lovligt få den fjernet.  

Vi afventer udvidelsen af parkeringspladserne og efterfølgende nye parkeringsregler for 
gulpladebiler. Dette tiltag kan gøres uden ekstraordinær indkaldelse af beboer, da der ved sidste 
beboermøde blev pålagt bestyrelsen at finde alternative parkeringspladser og parkeringsregler efter 
bestyrelsens daværende forslag blev tilbagetrukket. 

Der er hentet 2 ansøgninger omkring husdyrhold. Uffe kontakter Janni Spang omkring husdyr 
databasen. 

E-syn opstartes. Bo og Jørgen er med i møderækken. 

Opslagstavlen er ophængt og sat i brug. Formanden har nøglen og vedligeholder. 

Susanne Jørgensen indkøber vin til afgående bestyrelsesmedlemmer Lene og Jan, samt gave til den 
tidligere formand Bo for 25 års tro tjeneste og formanden afleverer. 

Materialet valget til skuerne blev diskuteret. Det ser ud til at det er mere slidstærkt end først 
antaget. 

Ejendomsmesteren havde foreslået formanden ikke at udsende staderapporter. Vi blev enige om, 
at en kvartalsvis udsendelse var acceptabel i stedet for den nuværende månedlige. 

Eventuelt  

Kort orientering fra selskabet og diverse hidrørende sager. Referat fra selskab bestyrelse 
efterspørges.  

Uffe kontakter Janni for formel fremtidig fremsendelse af referat fra selskabsbestyrelsen og 
det kommunale dialogmøde. 
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